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Vragen van het lid Ronnes (CDA) aan de Minister voor Wonen en Rijksdienst 
over het energielabel (ingezonden 17 maart 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht op NOS.nl «Afspraken energiezuinige huurwoningen 
worden niet gehaald»1? 

Vraag 2
Kunt u uiteenzetten wat de stand van zaken is van het energiezuinig maken 
van huurwoningen ten opzichte van de doelstellingen van het kabinet en welk 
deel van de 400 miljoen dat beschikbaar is in het kader van het Energieak-
koord reeds gebruikt is? 

Vraag 3
Kunt u bevestigen dat nog 1,8 miljoen huurwoningen voor eind 2020 het 
energielabel B moeten verkrijgen en dat maar 32 procent van de verhuurders 
zegt dat ze dat halen? 

Vraag 4
Bent u bereid om woningcorporaties vooraf te financieren, zodat woningcor-
poraties meteen investeringsruimte hebben om hun woningen energiezuinig 
te maken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Op 26 januari 2016 meldde u ten aanzien van de uitvoering van de motie 
Ronnes (Kamerstuk 34 300 XVIII, nr. 12) dat u de uitkomsten van het in die 
motie gevraagde onderzoek verwacht in april 2016. Kunt u ook bovenstaande 
vragen daarbij betrekken? Zo nee, waarom niet?

1 http://nos.nl/artikel/2093055-afspraken-energiezuinige-huurwoningen-worden-niet-gehaald.html
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